
商丘市医院污水处理设备

产品名称 商丘市医院污水处理设备

公司名称 潍坊方佳环保科技有限公司

价格 面议

规格参数

公司地址 临朐县安家河工业园

联系电话  13406621754

产品详情

地埋式污水处理设备优点：

地埋式污水处理工艺有多种，在出水达标的前提下，最突出的优点有：

1.设备埋于地表下，上面可以进行绿化，环境美观。

2.整个设备一般不需要专人管理。

3.可以减少占地面积，设备上方可修建停车场等，无需建厂房等设施。

4.对周围环境无影响、污泥产生量少、噪音小于二类地区的标准。

5.操作简便、工艺新、效果好、使用寿命长。

6.设备可按标准布置，也可随地形需要特殊布置。

设备应用：

1.生活小区、别墅、写字楼

2.宾馆、食堂、洗浴中心

3.中小型工厂



4.医院及中小型医疗机构

5.车站、机场、码头、商业街区

6.公园、名胜古迹等旅游风景区

7.学校、B队、机关单位

8.其他对场地、环境要求较高场所。

主要经营：

化学法、电解法二氧化氯发生器，二氧化氯投加器，全自动加药装置，地埋式一体化污水
处理设备，生活、医院污水处理设备，养殖、屠宰废水处理设备，气浮机、压滤机以及机
械过滤设备

    公司是一家专业从事臭氧发生器、二氧化氯发生器、地地埋式一体化等污水处理设
备产品的研制、开发、制造和销售的公司，公司集中了一批优秀的科研技术及管理专业人
才，能为客户提供良好的售前、售中及售后服务并能根据用户的用水条件，可代为制定适
宜的水处理设备及配备方案，做到经济实用，优质高效。

    本公司主要为全国的污水处理厂，大小企业，小区，社区，农村，服务区，医院，
乡镇卫生院，卫生服务中心，食品厂，养殖场、屠宰厂、洗衣厂，煤矿等等部门提供污水
处理方案及解决办法。公司以“专注环保，用心效劳”为中心价值，公司以优质的产品、
完善的售后服务，精益求精、开拓进取的务实精神服务于广大用户，我们愿意真诚对待每
一用户，希望经过我们的专业程度和不懈努力，重塑青山绿水。 五年来，公司不断秉承
以用户需求为中心，解决客户问题为原则，深受全国各地需求客户的一致好评，切合实际
的解决了客户的问题。

 

Environmental protection cafes gather in Chengdu next week to discuss the new development of environmental
protection industry

At present, China is facing the dual task of steady growth and restructuring. Focusing on the development of energy-
saving and environmental protection industry is conducive to improving the living environment of residents, breaking
the constraints of resources and environment, and releasing consumption potential. At the same time, it is of great
significance to stimulate investment and consumption and form a new economic growth point. Xu Yixin, deputy
director of Sichuan Development and Reform Commission, said recently that the output value of energy-saving and
environmental protection industry in Sichuan Province is only one fourth of that in Jiangsu Province, about one third
of that in Zhejiang and Shandong Province. The problems of small scale of industry, small scale of enterprises and low
concentration of industries have affected the development and strengthening of the industry. In order to improve the
quality and efficiency of Sichuan's environmental protection industry, with the support of Chengdu Expo Bureau and
Chengdu Eco-environment Bureau, the largest environmental protection exhibition in the world, the West China sub-
exhibition of Munich IFAT, the Chengdu Expo of China and the "China Environmental Industry Summit Forum



2019" sponsored by the Environmental Chamber of Commerce of the National Federation of Industry and
Commerce, have settled in Chengdu. The two major environmental protection industries D-cusp event will be held in
Chengdu West China Expo City from June 27 to 29 next week.

According to the organizers, the two major environmental protection industry events attracted international
environmental giants such as Veolia and Suez, such as NCC, Schuang, Chengdu Environmental Group, Gezhouba,
Datang Environment, China Water Investment, Beipai Group and other state-owned enterprises, Botian
Environment, Sander Environment, Yingfeng Environment, Environmental Energy Technology, Jingjin
Environmental Protection, Xianhe Ring. Bao, Zhongjin Environment, Jinmei Science and Technology, Jiuwu
Technologies and other listed environmental protection companies come to Chengdu to talk about environmental
protection industry and help the new development of environmental protection in the west.
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